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„Gyönyörű dolog lenne egy erős, jól irányított, egységes Európai Unió részének lenni,
megőrizve és ápolva kulturális sajátosságainkat, de átengedve központi hatáskörbe – mint az
Osztrák–Magyar Monarchiában, amely gazdasági szempontból Magyarország egyik
legsikeresebb korszaka volt – a külügyeket, a hadügyet és a pénzügyeket, mert enélkül az unió
léte illúzió, és a sorsa vergődés. De mivel erre ma kevés esélyt látok, azt hiszem, Európa
számára csak a két lehetséges rossz közötti választás marad” – mondja Bojár Gábor, alapítója
és húsz éven át irányítója az eközben a magyar információtechnológiai ipar vezető vállalatává
vált Graphisoftnak. A ma felsőoktatási intézményt, egyetemi szakirányt vezető Bojár a
pénzosztogatást tartja az EU egyik legnagyobb tévedésének.


